



**Batelco**

PO Box 14, Manama  
Kingdom of Bahrain  
[batelco.com](http://batelco.com)

**Ref: CS/25022020/01**

**Date: 25 February 2020**

### Update on Board of Directors Nomination Announcement

To: Bahrain Bourse

Bahrain Telecommunications Company (BATELCO) B.S.C would like to announce the opening of the election for candidacy of 2 Board of Directors membership for a 3 year term (2020 -2023). The election process will be carried out during the Annual General Meeting dated 25 March 2020.

Conditions for nomination according to Article (28) of the Company's Articles of Association:

- a. The Director must be fully qualified to act.
- b. The Director must not have been convicted in a crime involving negligent or fraudulent bankruptcy or a crime affecting his honor or involving a breach of trust or in a crime on account of his breach of the provisions of this Law, unless he was reinstated.
- c. The Director must not be prohibited from assuming the board membership of a joint stock company in accordance with the provisions of the Commercial Companies and its amendments or any other law in force in Bahrain.
- d. For the Chairman of the Board or his deputy, they shall not combine this position and the position of the senior director of the Company.
- e. Conditions to be determined by a decision of the Minister concerned with Commercial Affairs for independent, non-executive and executive board members.

**Required Documents:**

- Copy of the Passport
- Copy of CPR (Front and Back)
- Copy of CPR Smart Card Reader
- Copy of Driving Licenses
- Curriculum Vitae (CV)
- Passport Size Picture



Batelco

PO Box 14, Manama  
Kingdom of Bahrain  
batelco.com

## إعلان محدث بشأن الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة البحرين للاتصالات السلكية واللاسلكية (بتلكو) ش.م.ب عن فتح باب الترشيح لانتخاب عضوين لمجلس إدارة الشركة لفترة 3 سنوات (2020-2023). وستجرى عملية الاقتراع خلال إجتماع الجمعية العامة العادية بتاريخ 25 مارس 2020.

الشروط الواجب توافرها في المرشحين طبقاً للمادة (28) من النظام الأساسي للشركة:

- أ- أن يكون متمتعاً بأهلية التصرف.
- ب- ألا يكون قد سبق الحكم عليه في جريمة تفالس بالتقصير أو بالتدليس، أو جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة، أو في جريمة بسبب مخالفته لأحكام القانون، ما لم يكن قد رد إليه اعتباره.
- ج- ألا يكون محظوراً عليه تولى عضوية مجلس إدارة شركة مساهمة وفقاً لأحكام القانون أو أي قانون آخر معمول به في مملكة البحرين.
- د- بالنسبة لرئيس مجلس الإدارة أو نائبه، ألا يجمع بين هذا المنصب ومنصب المدير الأعلى رتبة في الشركة.
- هـ- الشروط التي يصدر بتحديدتها قرار من الوزير المعني بشئون التجارة، بالنسبة للأعضاء المستقلين وغير التنفيذيين والتنفيذيين.

### المستندات المطلوبة:

- نسخة مصورة من جواز السفر
- نسخة مصورة من بطاقة الهوية (من الجهتين)
- نسخة من مستخرج بيانات بطاقة الهوية
- نسخة مصورة من رخصة القيادة
- السيرة الذاتية
- صورة شخصية

Name	Ms. Noor Bukamal	الآنسة/ نور بوكمال	الاسم
Title	Corporate Governance Officer	مسؤول حوكمة الشركة	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	